
Kada Seniorów
Miasta i Gminy Kórnik
Rynek 1,62-035 Kórnik

0033. 3.&>24 Protokół

z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik

z dnia 11 marca 2024 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Uczestniczyło w nim 9 
członków Rady Seniorów, posiedzenie więc było prawomocne.

Obecni:

1. Marek Kaczmarek- przewodniczący

2. Krystyna Antkowiak

3. Barbara Fluder

4. Aleksandra Grzelak

5. Irena Kaczmarek

6. Stanisław Kasprzyk

7. Antoni Odzimek

8. Tadeusz Warkocki

9. Anna Wojtaszek

W posiedzeniu uczestniczyli także:

Kierownik DIM- Robert Jankowski i Katarzyna Płaczek

Koordynator do spraw RS- Joanna Grzegorowska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia, powitanie gości i sprawdzenie obecności.

2. Odczytanie protokołu ze spotkania Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 5 lutego

br.; głosowanie;

3. Sprawy bieżące:

a) sprawozdanie z dyżuru radnego Antoniego Odzimka

b) sprawozdanie radnej Anny Wojtaszek ze spotkania w Środzie Wlkp. w dniu

8. 02. 2024 w sprawie Szkoły Cukrzyków,

c) odczytanie pisma stowarzyszenia Kocia Afera - pismo pani Małgorzaty 

Kaniewskiej

d) odczytanie pisma Rady Seniorów we Wronkach

e) zapowiedź spaceru po mieście „Kórnik to nie kurnik”

i



f) zapoznanie się z pismem z Urzędu MiG dot. Uchwał podjętych przez Radę 

Seniorów.

4. Wolne głosy

5. Zakończenie posiedzenia

1. Przewodniczący Marek Kaczmarek otwarł posiedzenie, powitał przybyłych gości i 

sprawdził obecność stwierdzając, że obecni są wszyscy radni.

2. Nie było uwag do odczytanego protokołu i został on zatwierdzony jednogłośnie.

3. Podczas dyżuru senioralnego A. Odzimka nie było interesantów.

A. Wojtaszek, która wraz z R. Jankowskim uczestniczyła w spotkaniu Szkoły 

Cukrzyków w Środzie Wlkp. podzieliła się uwagami na temat tego spotkania. 

Stwierdziła, że było to bardzo dobre spotkanie, uczestnicy usłyszeli wiele cennych 

rad i dodała, że jest ogromna potrzeba zorganizowania w Kórniku zebrania 

informacyjnego dotyczącego cukrzycy.

R. Jankowski, który też uczestniczył w wykładach Średzkiej Akademii Zdrowia uznał, 

że można zorganizować wyjazd zainteresowanych tematem osób do Środy Wlkp., 

informacja na ten temat ukaże się w Kórniczaninie, opiekunem grupy będzie 

A. Wojtaszek, przed wakacjami odbędą się jeszcze dwa spotkania, w których mogliby 

uczestniczyć mieszkańcy naszej gminy. Trwają prace dotyczące powołania Kórnickiej 

Akademii Zdrowia. M. Kaczmarek przypomniał, że przedstawicielem Rady Seniorów 

do spraw zdrowotnych jest A. Wojtaszek i ona będzie pilotować ten temat, Rada 

Seniorów natomiast wystosuje odpowiednie pismo do burmistrza. W najbliższym 

czasie do tematu wrócimy.

Przewodniczący odczytał pismo, które dotyczyło opieki nad bezdomnymi kotami, 

pomocy w adopcji tych zwierząt i nawiązania współpracy pomiędzy 

zainteresowanymi tematem seniorami a wolontariuszami, szczególnie chodzi o 

pomoc w znajdowaniu tymczasowych domów dla kotów i adopcję. Wielu seniorów, 

jak zauważył A. Odzimek, mieszka samotnie, a kot w mieszkaniu mógłby umilać 

samotne chwile. M. Kaczmarek przypomniał, że członkowie Rady Seniorów działają 

w różnych stowarzyszeniach i mogą rozpropagować temat czworonogów. Panie 

opiekujące się bezdomnymi kotami mogą założyć fundację, a burmistrz pomoże w 

znalezieniu kontenera, gdzie mogłyby przebywać zwierzęta.
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Podczas rozmowy o kotach pojawił się temat wybiegu dla psów w Kórniku. 

R. Jankowski wyjaśnił, że obiekt przy OAZIE został zamknięty z powodu incydentów 

z otruciem kilku zwierząt.

Zostało odczytane pismo stanowiące zaproszenie na Turniej Kręglarski od Rady 

Seniorów we Wronkach, ale ponieważ nie było chętnych do reprezentowania 

Kórnika, nie weźmiemy udziału w organizowanej tam imprezie.

M. Kaczmarek zaprosił na spacer po Kórniku, który będzie miał miejsce 13 kwietnia 

w sobotę. Rozpocznie się o 11:30 przed ratuszem, zebrani wysłuchają hejnału 

przejdą Placem Niepodległości, dojdą do budynku, gdzie niegdyś mieściła się poczta, 

ulicą Poprzeczną udadzą się na skwer, gdzie stanie pomnik Zamoyskiego 

(odsłonięcie 3 października). Wejście na promenadę na wysokości ul. Wodnej 

zakończy spacer.

Przewodniczący odczytał pismo z Urzędu MiG (z dnia 12.02.2024r.), stanowiące 

odpowiedź na podjęte przez Radę Seniorów w dniu 4 grudnia 2023r. uchwały 

nr 3/2023, 4/2023, 5/2023 oraz 6/2023.

Odnośnie uchwały nr 4/2023 R. Jankowski poinformował, że na miejskim targowisku 

miejsca parkingowe są przeznaczone zarówno dla sprzedających, jak i kupujących, 

wkrótce zostaną zamontowane stojaki rowerowe, a przymierzalnie i toalety będą 

usytuowane w zmodernizowanym budynku przy targowisku.

4. M. Kaczmarek nawiązał do tematu imprez organizowanych na terenie Kórnika, na 

które członkowie Rady Seniorów nie otrzymali zaproszeń.

R. Jankowski poinformował zebranych, że podjęta została uchwała w sprawie 

powołania Rady Młodzieżowej.

W tym roku dyżury członków Rady Seniorów będą się odbywać raz w miesiącu w 

godzinach 10:00- 12:00.

- 18 kwietnia Marek Kaczmarek,

- 16 maja Aleksandra Grzelak,

- 20 czerwca Stanisław Kasprzyk,

- 19 września Krystyna Antkowiak.
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Przewodniczący Marek Kaczmarek poinformował o Międzynarodowym Zjeździe 

Kaszubów w Kościerzynie i o Senioraliach w Środzie Wlkp. w dniu 22 marca w 

Zespole Szkół Rolniczych. W uroczystościach wezmą udział: Marek Kaczmarek, 

Irena Kaczmarek, Krystyna Antkowiak, Aleksandra Grzelak, Anna Wojtaszek i 

Tadeusz Warkocki.

5. Przewodniczący zakończył posiedzenie i poinformował, że następne spotkanie 

będzie miało miejsce 15 kwietnia o godzinie 10:00 w ratuszu w Bninie.

Protokołowała Barbara Fluder Przewodniczący
Rady Seniorów
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